编号：POA-DOC-20231009


Number:  POA-DOC-20231009

(TO BE PRINTED OUT ON COMPANY LETTERHEAD WITH COMPANY ADDRESS) 

（请用附有公司地址的公司抬头纸打印）
提单领取授权委托书
Power of Attorney on Collection of Bill of Lading
致: 地中海航运有限公司及/或利胜地中海航运（上海）有限公司和/或其分支机构及其代理 
To: MSC Mediterranean Shipping Company S.A. (Geneva) and/or Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited and/or its branches and its agents 
船名/航次Vessel/Voyage:
订舱号Booking No.:

提单号B/L No.:
我司，[填入公司名] ，兹授权我司员工[填入姓名] [填入身份证号]为取单人，凭此正本提单领取授权委托书代表我司至贵司领取上述货物的全套正本提单（共3/3份）。
We, [insert company name], hereby authorize our employee [insert name] [insert identity card number] as the person who pick up the B/L, to on behalf of us to collect the full set of original Bill of Lading (3/3 copies) of the above shipment by virtue of this Power of Attorney.
鉴于我司的上述安排，我司明确确认并保证如下：
In consideration of our above arrangement, we expressly confirm and guarantee as follows:
1. 我司已对上述货物的提单内容核对无误并确认收到全套正本提单。
We have checked the contents of the Bill of Lading of the above shipment and confirmed receipt of the full set of original Bill of Lading.
2. 我司无条件承担由此产生的所有责任与风险，包括但不限于正本提单破损、遗失等。
We unconditionally bear all the liabilities and risks arising therefrom, including but not limited to the damage or lost of the original Bill of Lading, etc.
3. 因我司的上述安排使贵司及贵司雇员及代理遭受的任何性质的责任、损失、损害、成本和费用（包括但不限于索赔、要求、诉讼、罚款、惩罚和损害），我司应进行赔偿并使贵司及贵司雇员及代理免受损害。
We shall indemnify you, your servants and agents and to hold all of you harmless from and against any liability, loss, damage, costs and expenses (including but not limited to claims, demands, proceedings, fines, penalties and damages) of whatsoever nature which you may sustain by reason of our above arrangement.
4. 若贵司或贵司雇员或代理因此被起诉，我司愿无条件承担，支付相应的法律费用。
If your company or your employees or agents are sued, we are willing to bear the expenses and pay the corresponding legal fees unconditionally.

本授权书以中文和英文书写，若中文和英文有任何不一致，以中文为准。

The Letter of Indemnity is written in Chinese wordings and English wordings. In case of any discrepancy between Chinese wordings and English wordings, Chinese wordings shall prevail.

为和代表For and on behalf of
[输入公司全称] 
[Insert Name of the Company]
签名Authorised signature: ………………………………………
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日期Date:
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